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Ano XPráce splňuje zadání
Ne

Velmi aktuální X
Aktuální
Nadčasové-neutrální

Aktuálnost tématu

Neaktuální

Náročné teoreticky i metodologicky X
Teoreticky náročné
Metodologicky náročné

Náročnost tématu

Relativně jednoduché

Úplná, logická X
Úplná, logicky špatně koncipovaná
Neúplná, logická

Struktura práce

Neúplná, logicky špatně koncipovaná

Originální prameny X
Aktuální prameny
Zastaralé prameny
Aktivně využité, organicky zapracované X
Využité pasivně, věcně správně citované

Literatura a práce s ní

Nedostatečně využité

Optimální množství X
Postačující množství
Příliš četné na úkor textu
Nedostatečné
Organicky spojené s textem X
Vhodné doplnění textu

Vybavení práce (tabulky, grafy, přílohy)

Formální bez užších vazeb na text
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Formulace původních závěrů X
Formulace závěrů kompilovaných ze zdrojů

Vlastní přínos práce

Chybí formulace vlastních závěrů

Další hodnocení:
Práce vycházela z potřeby vyhodnotit a navrhnout komunikační strategii zvolené univerzity. Teoretická část je
zaměřena na rešerši eventů, jelikož autorka předpokládá jejich významné využití v praktické části práce i v realitě.
Představení univerzity by mohlo být stručnější, analýza konkurence obšírnější. V práci jsou uvedeny i marketingové
náklady a stručný rozbor jednotlivých fakult, resp. přístupů fakult. Je provedeno šetření mezi zájemci o studium
a z něj jsou vyvozena hlavní doporučení. Návrhy na zefektivnění získávání studentů jsou komplexní, dobře
strukturované a lze je považovat za přínosné.

Otázka č. 1 vztahující se k tématu práce:
Nakolik by podle vás měly mít autonomii jednotlivé fakulty a nakolik by akvizice studentů měla probíhat centrálně
(tedy unifikovaně)?

Otázka č. 2 vztahující se k tématu práce:
Zvolte prosím jedno z vašich doporučení, které považujete za nejpřínosnější, a zdůvodněte.

Otázka č. 3 vztahující se k tématu práce:
V čem spatřujete dosavadní největší deficit v akviziční činnosti dané univerzity?

Ostatní otázky vztahující k tématu práce:

doporučuji k obhajobě XVýsledné hodnocení
nedoporučuji k obhajobě

Datum: 16.05.2022 Podpis vedoucího práce


